



## Referat DL-møde 21. marts 2023

- **Øghaven**

Arbejdsgruppen forventer at indsigelse er ovre i fredningssagen og landszonetilladelsessagen primo april, så de holder et møde den 3. april. Erstatningspenge kan ikke udbetales inden klage over fredningssagen er behandlet.

- **Rasmus Rask**

Karin er begyndt at bogføre, da Britta ikke gjorde mere end at betale indkomne regninger, så bilag mangles. Det vurderes, at regnskabet ikke er besværet værd, og at en overførsel med det overskydende til divisionen er mere meningsgivende.

- **Netværksmøder**

Gitte har inviteret til formandsmøde hos Stjernegruppen den 26. april kl. 17.30-21.00. **Karin** og **Gitte** deltager for at vurderer modtagelsen og opbakningen.

- **Divisionsrådsmøde**

**Gitte** spørger Marie Torp Christensen om hun vil være dirigent igen i år. Lisbet Acton Boel er referent. Oliver har lavet første udkast til indbydelsen, der er blevet justeret i fællesskab. **Gitte** får skrevet beretning for divisionen færdig. Indbydelsen skal sendes ud med vedhæftede dokumenter senest den 12. april og ses gerne færdig inden påske. **Anders** bager en kage og Karin henter nøgle samt køber frugt. **Karin** forsøger at finde nyt medlem til BP-fonden.

I forbindelse med kandidater til divisionsledelsen vil **Anders** kontakte Lau og **Mai** kan spørge Alberto.

- **Punkter til gruppeledermøde**

Mødet er den 1. juni hos Ryds.

- Kommunikation med spejdere og medlemsservice. DL står for invitation af ressourceperson. Lars tager fat i Korpset.

- **Grupperådsmøde referater**

Mappesystemet, Naja oprettede sidste år, genoptages, og divisionsledelsen står for at lægge tilsendte referater derind. **Oliver** vil forsøge at lægge linket til mapperne ind på kongknud.dk.

- **Næste møde**

Næste møde afholdes efter Divisionsrådsmødet d. 10. maj hos Lars på Havtornvænget 6.

- **Eventuelt**

Intet.